
 

 
 

Poznań, 5 lutego 2017 roku 

 

Interpelacja 

ws. ruchu Poznańskiego Szybkiego Tramwaju od przystanku os. Sobieskiego 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

W związku z kilkoma zapytaniami mieszkańców dot. ruchu Poznańskiego Szybkiego 

Tramwaju od przystanku os. Sobieskiego w stronę centrum, uprzejmie proszę o informację w 

poniższych sprawach oraz ewentualne rozważenie proponowanych zmian. 

1. W dni robocze od poniedziałku do piątku w godzinach 7:00-11:00 praktycznie 

każdy tramwaj nr 16 jest całkowicie przeładowany i mieszkańcy wsiadający do niego z 

przystanków Lechicka/Poznań Plaza, Aleje Solidarności czy Słowiańska mają spore trudności 

z wejściem do niego. Zachęcam do zrobienia wizji lokalnej. Czy miasto rozważało 

wprowadzenie od godz. 9:00 do godz. 11:00 ruchu tramwajowego pojazdu nr 16 co dziesięć 

minut, tak jak ma to miejsce w godz. 7:00-9:00? Dodanie dwóch kolejnych kursów (po 

jednym w każdej godzinie) chociaż w części rozwiązałoby zgłaszany problem. 

 2. Mieszkańcy Winograd i Piątkowa korzystający z trasy PST zwracają uwagę na brak 

dogodnego połączenia tramwajowego z obszaru ich zamieszkania do dwóch kluczowych 

miejsc w Poznaniu: ronda Śródka oraz pętli Ogrody. Czy miasto rozważało ten problem i 

zastanawiało się nad ewentualnym wprowadzeniem dodatkowej linii tramwajowej w te 

kierunki, nawet jeżeli miałoby to odbyć się kosztem kursów innej linii? Czy przyszłościowo 

(jeżeli tak, to kiedy) istnieje możliwość realizacji takiego pomysłu? 

 Z góry bardzo serdecznie dziękuję za konkretne i wyczerpujące odpowiedzi. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


